
 
 

 

ΣΥΝΟΨΗ ΑΠΟΦΑΣΕΩΝ ΣΥΓΚΛΗΤΟΥ 
ΣΥΝΕΔΡΙΑ Αρ. 209 

05 Σεπτεμβρίου 2023 

Η Σύγκλητος:  

1. Ενημερώθηκε ότι αντιπροσωπεία του Πανεπιστημίου επισκέφθηκε τα Πανεπιστήμια 
Hangzhou Dianzi University και Zhejiang University  της Κίνας την περίοδο από 7 μέχρι 12 
Αυγούστου 2023. 

Συγκεκριμένα, ο Πρύτανης ενημέρωσε ότι οι προοπτικές συνεργασίας με τα Πανεπιστήμια 
αφορούν τα ακόλουθα (η δρομολόγηση τους έχει ήδη ξεκινήσει):  

1. Διοργάνωση χειμερινού σχολείου στο ΤΕΠΑΚ για προπτυχιακούς φοιτητές/τριες της 
Σχολής Τεχνών και Αρχαιολογίας του Πανεπιστημίου Zhejiang 

2. Συνεργασία για διοργάνωση θερινού σχολείου με θέμα τη διεθνή βιωσιμότητα 
(international sustainability) 

3. Δημιουργία κοινού διαδικτυακού μουσείου με στόχο την προβολή και προώθηση της 
τέχνης στο ευρύτερο κοινό 

4. Κοινά διδακτορικά προγράμματα σε ειδικότητες που αφορούν τις Καλές Τέχνες, 
Σχεδιασμός, Ιστορία της Τέχνης, καθώς επίσης στον τομέα του Τουρισμού και άλλους 
ερευνητικούς τομείς στους οποίους δραστηριοποιούνται τα δύο Πανεπιστήμια. 

2. Ενημερώθηκε από τον Πρύτανη ότι με την αφυπηρέτηση του Καθ. Τάκη Κασπαρή στις 31 
Αυγούστου 2023 προκύπτει ανάγκη για να διοριστεί νέο μέλος στην Επιτροπή Πειθαρχικού 
Ελέγχου (ΕΠΕ) και η Σύγκλητος να καθορίσει καινούριο Πρόεδρο. 

Ως εκ τούτου ζήτησε από όλους τους Κοσμήτορες/τειρες να υποβάλουν ένα όνομα 
πρωτοβάθμιου/θμιας μέλους της Σχολής τους, για πιθανή συμμετοχή του/της στην 
ΕΠΕ.  Θεωρεί ότι κατά πάσα πιθανότητα ο τρόπος που θα επιλεγεί το άτομο που θα 
συμμετέχει στην ΕΠΕ θα είναι έπειτα από κλήρωση ανάμεσα στα άτομα που θα προταθούν 
από τις Σχολές στην επόμενη συνεδρία της Συγκλήτου.  

Τέλος, ανέφερε ότι θα σταλεί και σχετική ενημέρωση προς τους Κοσμήτορες/τειρες από το 
Γραφείο του. 

3. Έλαβε γνώση σημειώματος της Μαρίας Τέκλου, Ανώτερης Λειτουργού στην ΥΟικ, με το οποίο 
ενημερώνει ότι η απορρόφηση του προϋπολογισμού μέχρι τις 31 Αυγούστου 2023 ανήλθε 
στο 41%. 

4. Έλαβε γνώση για την εκλογή του Αναπληρωτή Καθ. Νίκου Κωνσταντίνου στη θέση του 
Προέδρου και της Αναπληρώτριας Καθ. Άντρης Παναγιώτου στη θέση της Αντιπροέδρου στο 
Τμήμα ΕπΑ. Η Σύγκλητος συγχαίρει τους εκλεγέντες και εύχεται καλή επιτυχία στα καθήκοντά 
τους. 



 
 

5. Έλαβε γνώση για την εκλογή της Αναπληρώτριας Καθ. Ασπασίας Παπαδήμα στη θέση της 
Αντιπροέδρου στο Τμήμα ΠΟΛΥΓΡΑΤ. Η Σύγκλητος συγχαίρει την εκλεγείσα και εύχεται καλή 
επιτυχία στα καθήκοντά της. 

6. Έλαβε γνώση των πρακτικών του Συμβουλίου της Σχολής ΚΕΤ αναφορικά με την εκλογή του 
Επίκουρου Καθ. Νίκου Σύννου και της Αναπληρώτριας Καθ. Δέσποινας Μιχαήλ Γρηγορίου ως 
εκπροσώπων της Σχολής στη Σύγκλητο. 

7. Ενέκρινε το διορισμό του Αναπληρωτή Καθ. Αναστάσιου Μερκούρη ως εκπρόσωπος της 
Σχολής ΕΥ στην Επιτροπή Νομοθετικών Θεμάτων, με ισχύ από 16/6/2023 μέχρι 15/6/2025. 

8. Έλαβε γνώση των πρακτικών του Συμβουλίου της Σχολής ΕΥ αναφορικά με την εκλογή του 
Επίκουρου Καθ. Τάσου Ξυρίχη ως εκπροσώπου της Σχολής στη Σύγκλητο. 

9. Έλαβε γνώση ενημέρωσης από την ΦΕΤΕΠΑΚ για την αντικατάσταση του φοιτητή Θεοχάρη 
Θεοχάρους από τη φοιτήτρια Χαραλαμπία Καλυφόμματου ως εκπρόσωπου τους στη 
Σύγκλητο. 

10. Έλαβε γνώση για την εισήγηση της ΣΕΟΠΥ προς το Συμβούλιο αναφορικά με τα σχέδια 
υπηρεσίας των Βοηθών Γραμματειακών Λειτουργών και Βοηθών Λογιστικών Λειτουργών. 

11. Έλαβε γνώση για την εισήγηση της ΣΕΟΠΥ προς την Επιτροπή  Οικονομικών του Συμβουλίου 
αναφορικά με τα αιτήματα για ενισχύσεις / μεταφορές κονδυλίων για τον Προϋπολογισμό 
του 2023. 

12. Ενέκρινε την εισήγηση της Επιτροπής Έρευνας και Καινοτομίας που αφορά τη διαδικασία και 
τα έντυπα Πολιτικής Ανοικτής Πρόσβασης για χρήση εξοπλισμού Εργαστηρίων ΤΕΠΑΚ από 
εξωτερικούς φορείς, όπως παρουσιάζονται στο παράρτημα που υποβλήθηκε.  

Η Σύγκλητος καλεί τα Τμήματα να μελετήσουν ξανά τη διαδικασία και τα έντυπα και σε 
περίπτωση που υπάρχουν εισηγήσεις για βελτίωση είτε της διαδικασίας ή/και των εντύπων 
να υποβληθούν στην αρμόδια Επιτροπή. 

13. Ενέκρινε την εισήγηση της Επιτροπής Ισότητας για μετονομασία του Βραβείου Γυναικείας 
Προσωπικότητας από «Τετραγωνίζοντας τον Κύκλο» σε Βραβείο Γυναικείας Προσωπικότητας 
«Χριστιάνας Κούτα».  

Επιπλέον, η Σύγκλητος ενέκρινε ομόφωνα την αναθεώρηση των εντύπων και της διαδικασίας 
σύμφωνα με το παράρτημα που υποβλήθηκε με διόρθωση στο σημείο «Χρονοδιαγράμματα 
της διαδικασίας» που αναφέρονται τα στάδια, σημείο 4 ότι η απόφαση της Επιτροπής θα 
προωθείται στη Σύγκλητο για ενημέρωση και όχι επικύρωση.  



 
 

14. Ενέκρινε την εισήγηση της Επιτροπής Ισότητας που αφορά την αναθεώρηση των εντύπων 
που επισυνάπτονται στο παράρτημα που υποβλήθηκε με σκοπό την ισόρροπη εκπροσώπηση 
φύλων σε ειδικές επιτροπές και αξιώματα και διαβιβάζεται στο Συμβούλιο για επικύρωση. 

15. Ενέκρινε την εισήγηση της Επιτροπής Ισότητας να δοθεί έμφαση και παρότρυνση γυναικών 
για υποβολή υποψηφιοτήτων με σκοπό την αύξηση συμμετοχής γυναικών σε εκλογικές 
θέσεις. 

16. Έλαβε γνώση τον απολογισμό υλοποίησης του Στρατηγικού Προγραμματισμού και 
ανάπτυξης του Πανεπιστημίου 2020-2024.  

Ο Πρύτανης ενημέρωσε ότι, σύμφωνα με τα στοιχεία του απολογισμού,  έχουν επιτευχθεί 
πλήρως οι στόχοι που είχαν τεθεί.  

Θεωρεί ότι η υλοποίηση δράσεων που γίνονται στο παρούσα φάση θα ευθυγραμμιστούν με 
τις προτεραιότητες που έχουν τεθεί στον νέο στρατηγικό προγραμματισμό. 

Τέλος, ευχαρίστησε τα Γραφεία των Αντιπρυτάνεων / το Γραφείο ΔΔΟ / Μέλη Συγκλήτου / 
του/τις Φοιτητές/τριες και τα μέλη του Γραφείου του για την επίτευξη του στόχου 
υλοποίησης του στρατηγικού προγραμματισμού και τόνισε ότι με συλλογικότητα βοηθούμε 
το Πανεπιστήμιο να πηγαίνει μπροστά. 

17. Ενημερώθηκε από τον Καθ. Σωτήρη Καλογήρου για την τελευταία συνάντηση της συμμαχίας 
EUt+, η οποία πραγματοποιήθηκε στην πόλη Τρουά της Γαλλίας, κατά την οποία έγινε 
προσπάθεια να συμπεριληφθεί ακόμα ένα πανεπιστήμιο στη Συμμαχία EUt+. Έπειτα από 
διαπραγμάτευση που έγινε στην εν λόγω συνάντηση, επιλέχθηκε το Πανεπιστήμιο Cassino 
της Ιταλίας.  

Ο Καθ. Σωτήρης Καλογήρου, ενημέρωσε ότι στόχος του δικού μας Πανεπιστημίου ήταν να 
συμπεριληφθεί κάποιο από τα Πανεπιστήμια που θα έχει πρόγραμμα σπουδών συναφή με 
τη Σχολή Επιστημών Υγείας αλλά δεν κατάφεραν να επιλεγούν. Παρόλα αυτά θα γίνει 
προσπάθεια με το Πανεπιστήμιο της Τρουά όπου υπάρχει Τμήμα ΝΟΣ το οποίο δεν 
στεγάζεται στους χώρους του Πανεπιστημίου αλλά σε κάποιο νοσοκομείο.  

Επιπλέον, ο Καθ. Σωτήρης Καλογήρου, ενημέρωσε ότι στις 20 Σεπτεμβρίου προγραμματίζεται 
εορτασμός που θα απευθύνεται σε όλο το προσωπικό του Πανεπιστημίου για να εκφραστούν 
ευχαριστίες σε όλους/όλες που έχουν αφιερώσει χρόνο, γνώσεις και πάθος για να γίνει το 
EUt+ πραγματικότητα, τιμώντας ταυτόχρονα τη συμμετοχή του Πανεπιστημίου σε αυτή τη 
συμμαχία. 

Τέλος, τα μέλη της Συγκλήτου ενημερώθηκαν ότι το Νοέμβρη θα γίνει συνάντηση της 
συμμαχίας EUt+ στην Κύπρο και ότι στόχος είναι να διεξαχθεί στη Σχολή που θα λειτουργήσει 
στην Πάφο αφού υπάρχει κατάλληλος χώρος και επιπλέον θα γνωρίσουν οι εταίροι την 
επέκταση του Πανεπιστημίου.  



 
 

18. Έλαβε γνώση για τα ενημερωτικά Δελτία που αναγράφουν τα νέα και τις δράσεις του EUt+ - 
Τεύχη 4 και 5, τα οποία μεταφράζονται στην αγγλική γλώσσα και δημοσιεύονται στο web 
site του EUt+ για ενημέρωση των εταίρων. 

19. Ενέκρινε την εισήγηση για διορισμό μέλους στην Επιτροπή Ισότητας, ως εξής:   

Α/Α Όνομα Ιδιότητα Έναρξη Θητείας Λήξη Θητείας 

1 Χάρια Ανδρέου, Λογίστρια 
στην ΥΟικ 

Εκπρόσωπος  5/9/2023 10/11/2024* 

*Μέχρι το τέλος της θητείας της Στάλως Θεοδώρου. 

20. Ενέκρινε την εισήγηση που αφορά τον τρόπο λειτουργίας του Κέντρου Γλωσσών μέχρι την 
έγκριση του Κανονισμού ως προς τη διαδικασία εκλογής Διευθυντή/τριας. 

21. Έλαβε γνώση σημειώματος του Καθ. Ευριπίδη Ζαντίδη, Κοσμήτορα της Σχολής ΚΕΤ που 
αφορά την ετήσια Έκθεση Αυτοχρηματοδοτούμενου Μεταπτυχιακού Προγράμματος 
Σπουδών MSc Interaction Design το οποίοι γίνεται σε συνεργασία με το Πανεπιστήμιο Tallin 
της Εσθονίας. 

Ο Ανδρέας Παπαλλάς παρουσίασε στα μέλη της Συγκλήτου την Ετήσια Έκθεση του εν λόγω 
αυτοχρηματοδοτούμενου προγράμματος και ενημέρωσε ως προς τον τρόπο λειτουργίας του.  

Επιπλέον, ο Ανδρέας Παπαλλάς ενημέρωσε ότι κάποιοι/ποιες από τους/τις απόφοιτους/ες 
της προηγούμενης ακαδημαϊκής χρονιάς παρευρέθηκαν στην τελετή αποφοίτησης που 
πραγματοποιήθηκε τον προηγούμενο Ιούνιο στη Λεμεσό ενώ προγραμματίζεται όπως οι 
απόφοιτοι που θα προκύψουν την επόμενη ακαδημαϊκή χρονιά προσκληθούν για να 
παρευρεθούν στο Πανεπιστήμιο του Tallin της Εσθονίας.  

Το σημαντικότερο όμως τόνισε είναι ότι οι απόφοιτοι του εν λόγω προγράμματος σπουδών 
έχουν καταφέρει να κατέχουν καταξιωμένες θέσης εργοδότησης.  

Ο ΔΔΟ ανέφερε ότι το εν λόγω αυτοχρηματοδοτούμενο πρόγραμμα σπουδών είναι καλό 
παράδειγμα προς μίμηση και από άλλα Τμήματα/Σχολές.   

22. Αποφάσισε ομόφωνα όπως εγκρίνει το χρονοδιάγραμμα διεξαγωγής των Πρυτανικών 
Εκλογών, ως εξής: 

1. Προκήρυξη των εκλογών να γίνει μέχρι τις 2 Νοεμβρίου 
2. Η υποβολή των υποψηφίων να γίνει μέχρι τις 16 Νοεμβρίου 

Οι εκλογές να διεξαχθούν στις 30 Νοεμβρίου. 

23. Ενέκρινε το αίτημα της Αναπληρώτριας Καθ. Α. Π. του Τμήματος ΠΟΛΥΓΡΑΤ για παραχώρηση 
Σαββατικής Άδειας για το Εαρινό Εξάμηνο 2024 (από 1/1/2024 μέχρι 30/6/2024). 

Η Σύγκλητος διευκρινίζει ότι σύμφωνα με τους Κανονισμούς χορήγησης Σαββατικής Άδειας 
μετά το πέρας της, το μέλος του ακαδημαϊκού προσωπικού υποχρεούται να επανέλθει στα 



 
 

καθήκοντα του για περίοδο τουλάχιστον δυο ημερολογιακών ετών πριν την οριστική 
αποχώρηση από το Πανεπιστήμιο. 

24. Ενέκρινε την έκθεση πεπραγμένων της Σαββατικής Άδειας της Αναπληρώτριας Καθ. Α. Π. του 
Τμήματος ΠΟΛΥΓΡΑΤ, η οποία παραχωρήθηκε για την περίοδο από 1/1/2023 μέχρι 
30/6/2023. 

25. Ενέκρινε την έκθεση πεπραγμένων της Σαββατικής Άδειας της Επίκουρης Καθ. Λ. Σ. του 
Τμήματος ΔΕ, η οποία παραχωρήθηκε για την περίοδο από 2/1/2022 μέχρι 30/6/2022. 

26. Αποφάσισε ομόφωνα όπως ανακηρύξει τον Καθ. Τάκη Κασπαρή σε Ομότιμο Καθηγητή στο 
Τμήμα ΗΜΗΠΛΗ και διαβιβάζει την εν λόγω απόφαση στο Συμβούλιο για επικύρωση της. 

27. Ενέκρινε την έκθεση πεπραγμένων της Σαββατικής Άδειας της Καθ. Μ. Κ. του Τμήματος ΔΕΨΕ, 
η οποία παραχωρήθηκε για την περίοδο από 1/7/2022 μέχρι 30/6/2023. 

 


